
Vážení spoluobčané,

Dnes vám napíšu o soutěži, o které jsem ještě před dvěma 
měsíci neslyšel. 
Na začátku 
března nás os-
lovila tisková 
mluvčí Úřadu 
R e g i o n á l n í 
rady (ti nám 
platí evropské 
peníze), že se 
máme přihlásit 
do soutěže 

TOP INVEST 2009, která oceňuje nejlepší investice v 
ČR za minulý 
rok. Posláním 
soutěže je pod-
pora investic 
v ČR, ocenit 
přínos investorů 
pro rozvoj 
hospodářství v 
České republice. 
Vypisovatelem 
je Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR, Ministerstvo 
pro místní rozvoj ČR, Svaz podnikatelů ve stavebnictví 
ČR a Veletrhy Brno.
    Jaká byla kriteria hodnocení? 1. Kvalita investičního 
záměru, příspěvek k všestrannému rozvoji regionu či 
města, jeho dopad na kvalitu života obyvatel, zvýšení 
dostupnosti území, význam pro rozvoj území. 2. Eko-
nomické parametry investice, efektivita vložených 
prostředků, způsob financování, zlepšení sociálního 
postavení obyvatelstva, zhodnocení území. 3. Technické 
parametry investice, zvládnutí konstrukčního a archi-
tektonického řešení, zapojení do krajiny atd.

       Z rekordně přihlášených projektů byly nejlepší 
vybrány k osobní prezentaci. Připravili jsme podklady 
technické, ekonomické, fotodokumentaci, vyplnili ne-
zbytné tabulky a odeslali do konce března. Výsledkem 
bylo, že mě pozvali na osobní prezentaci před komisi, 
složenou ze všech vypisovatelů.
     Tak jsem 1. dubna brzo ráno vyrazil do Prahy. V 
sídle Svazu podnikatelů na Národní třídě měl každý z 
8 finalistů 30 minut na nepřerušovanou audiovizuální 
prezentaci a na zodpovězení otázek komise s tím, že 

večer zavolají, jak 
jsme dopadli. 
Nevolali, nevo-
lali ani další den, 
tak jsme si říkali, 
být mezi 8 taky 
není tak špatné. 
Zavolali po ve-
likonocích, že se 
máme připravit na 
13. dubna na večer 

do supermoderního 
nového pavilónu 
P na brněnském 
výstavišti, protože si 
převezmeme cenu, a 
to tu nejvyšší. 
        Máme ohrom-
nou radost z tohoto 
ocenění, protože 
vyjadřuje názor kompetentních orgánů naší republiky, 
že investice byla nanejvýš účelná.
Všem vám přeju krásné jaro, musím říct, že v  Brně už je. 

                                                        Ing. Milan Oravec
                                                                starosta města
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Zpracovala: Ing. Ivana Balcarová – tajemnice MěÚ
iva.balcarova@musvoboda.cz

Jubilanti
V měsíci květnu oslaví svoje životní 
jubileum paní Vlasta Javůrková, Ma-
rie Sedláková a pan Jaroslav David. 
Přejeme jim všem do dalších let 
především hodně zdraví.  

Pálení čarodějnic
Pálení čarodějnic letos pořádá Sbor dobrovolných hasičů a 
celou akci sponzoruje Město Svoboda nad Úpou. Čarodějky 
a jejich doprovod se sejde 30. dubna 2010 v 18 hodin, ten-
tokrát na městském stadionu (nikoli u sokolovny). Bližší 
informace o akci a kompletní program naleznete dále v no-
vinách na plakátu. Z celé akce bude samozřejmě k dispozici 
fotogalerie na webu města.

Odpad
Svoz nebezpečného dopadu v sobotu 1.5.2010 v místech a 
časech již obvyklých.
Svoz velkoobjemového odpadu je naplánován na 15.5.2010 
se ZMĚNOU SYSTÉMU !!!
V sobotu 15. 5. 2010 budou přistaveny kontejnery na vel-
koobjemový odpad postupně v časech dle harmonogramu na 
těchto stanovištích:
8.00 – 11.00 hod. - parkoviště u Národního domu
8.00 – 11.00 hod. - Maršov II naproti autobusové zastávce na Pec
8.45 – 11.45 hod. - Rýchorské sídliště u výměníku
8.45 – 11.45 hod. - Sluneční Stráň u čp. 302
9.30 – 12.30 hod. - Nový Svět
Při naplnění kontejneru bude kontejner vyměněn za 
prázdný. Do těchto kontejnerů odkládejte věci, které svými 
rozměry není možné umístit do popelnic. Jsou to zejména 
větší kusy nábytku, koberce, lina, matrace, nefunkční sporáky, 
pračky, apod. Velkoobjemový odpad bude možné předat do 
kontejnerů pouze v časech dle harmonogramu, takže žádáme 
občany, aby odpad neodkládali na stanovištích například již v 
pátek apod. V tomto ohledu byla požádána o součinnost Pol-
icie ČR – svobodské obvodní oddělení, které nám přislíbilo 
pomoc při svozu velkoobjemového odpadu. 
Zaměstnanci MěÚ budou po celou dobu nakládání na jed-
notlivých stanovištích kontrolovat, zda odpad odevzdávají 
skutečně svobodští občané (takže pro jistotu občanské 
průkazy s sebou). Majitelé nemovitostí sloužících k rekreaci 
se prokážou dokladem o zaplacení poplatku za odpady za 
rok 2010.

Volby v roce 2010
Pravidelné informace o volbách se nejrychleji dovíte na webu 
v sekci Městský úřad – Volby - http://www.musvoboda.cz/
volby.
Hlasovací lístky budou občanům doručeny prostřednictvím 
České pošty nejpozději 3 dny přede dnem voleb. Pokud 
volič zjistí, že mu nebyly doručeny nebo je má poškozené 
či nekompletní sadu, může požádat ve volební místnosti 
o vydání nové sady nebo ještě přede dnem konání voleb 
samozřejmě u nás na radnici. 
V letošních volbách do Poslanecké sněmovny Parlamen-
tu ČR ve dnech 28. a 29. května 2010 se o přízeň voličů v 
našem Královéhradeckém kraji uchází celkem 17 volebních 
stran či politických hnutí. Volič si z celé sady hlasovací lístků 
vybere pouze jeden lístek, na kterém může provést úpravy 
tzv. zakroužkováním svých preferovaných kandidátů dané 
strany či hnutí – ovšem nanejvýš u 4 kandidátů. 
Pokud nebude volič v době konání voleb v místě svého 
trvalého pobytu, může požádat svůj městský úřad o voličský 
průkaz:
          na základě písemné žádosti s ověřeným        
                      podpisem  do 21. května 2010, 
          nebo pak osobně, a to v době 
                      od 13.5.2010 – 26.5.2010.
S voličským průkazem může volič hlasovat v jakémko-
liv volebním okrsku v rámci České republiky, samozřejmě 
společně s platným dokladem, kterým prokáže svou totožnost 
a státní občanství. 
A poslední informace se týká místa a času konání voleb u nás 
ve Svobodě:
•	 volební	okrsek	č.	1-	jídelna	v	Domě	s	pečovatelskou	
službou pro občany z k.ú. Svoboda nad Úpou
•	 volební	okrsek	č.	2-	kongresový	sál	hotelu	PROM	
pro občany z k.ú. Maršov I a II
•	 čas	konání:					Pátek	28.5.2010	 14,00	–	22,00
            Sobota 29.5.2010   8,00 – 14,00
Výsledky voleb v našem městě budou k dispozici na městském 
webu neprodleně po jejich zjištění v sekci Městský úřad – 
Volby. Ti, kteří nemají možnost přístupu na internet, si bu-
dou muset počkat až na červnové noviny.

Městský stadion
Na svobodském městském stadionu je už vidět za několik 
málo týdnů každodenní práce správce stadionu. Areál je uk-
lizený, přítomnost správce odlákala party mladíků s pivními 
lahvemi, zanechávajících neustálý nepořádek, neznámo kam, 

dětské hřiště 
je připravené 
na jarní a letní 
sezónu, fot-
balové hřiště 
se pravidelně 
udržuje, ubytov-
na funguje. 

Z p r á v y  z  m ě s t a  a  z  r a d n i c e
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Rada města stanovila pro ubytovnu a hřiště následující ceník 
poskytovaných služeb platný od 12.4.2010:
Ubytovna: 
krátkodobé ubytování do 1 měsíce 
léto:  100,-Kč/osoba/noc
zima: 150,-Kč/osoba/noc
dlouhodobé ubytování - 2.500,-Kč/1 osoba měsíčně
Jeden pokoj je vyčleněn pro případ požadavku 
dlouhodobého bydlení 1 nebo 2 osob v 4-lůžkovém pokoji 
za těchto podmínek:
- v případě požadavku bydlení 1 osoby v 4-lůžkovém
             pokoji - 4.000,-Kč měsíčně/1 osoba
- v případě požadavku bydlení 2 osob v 4-lůžkovém
             pokoji - 6.000,-Kč měsíčně/2 osoby
O obsazování ubytovny rozhoduje správce stadionu.
Hřiště: 
Hodinová sazba - 600,-Kč/1 hodinu
Za fotbalový zápas i s využitím kabin - 1.200,-Kč / zápas
Pronájem dlouhodobějšího charakteru na základě žádosti 
dohodou.
Pro svobodské sportovní organizace pronájem zdarma. 
 
Kontakt na správce stadionu:
p. Karel Stránský
tel. 731 414 942

Restaurace na stadionu bude podle informací paní Moni-
ky Lodinské (nájemce restaurace v budově na stadionu) od 
května v provozu denně kromě pondělí v čase od 11,00 – 
22,00.

Autobusové nádraží 
O ocenění v soutěži TOP INVEST 2009 informoval v 
úvodníku již pan starosta – na jiném místě novin nabízíme 
čtenářům naskenované Ocenění.
V souvislosti s tímto oceněním dostal pan starosta emailem 
dopis s gratulací od paní Lenky Drahošové, který otiskujeme:
Dobrý den pane Oravec,
moc Vás pozdravuji a dovoluji si Vám poblahopřát k ocenění “In-
vestice roku 2009”. S opravdu velkou radostí jsem zaznamenala Váš  
úspěch. Byl to tedy odvážný projekt a dovedu si představit, že jeho 
prosazení asi nebylo zrovna jednoduché. Ale jak jinak. Vy když si 
něco vezmete do hlavy, tak se stane a má to vždycky smysl. A povedlo 
se. Je to opravdu paráda. Moc, moc krásné.
Já tady v těch Ml.Bukách už bydlím pátý rok, ale pořád si připadám 
jako na nějaké návštěvě. A tak s nostalgií vzpomínám na hezkou 
a milou Svobodičku a Vás všechny. To naše stěhování z kopce na 
rovinu stejně nic nevyřešilo, jen možná na tu krátkou chvíli to mému 
manželovi usnadnilo život a to byl vlastně důvod .Pořád tu Svobodu 
beru jako nějaký svůj domov, byli jsme tam spokojení a prožila jsem 
tam nejhezčí část svého života. Ono totiž, což si mnohdy lidé ani 
neuvědomují, velký vliv na to, jak se člověk v místě cítí, má přístup 
obce k občanovi, zájem, často maličkosti. Ale důležité pro pocit, že 
sem patřím, zázemí, důvěra, jistota.

Tak ještě jednou velké blahopřání a zároveň přeji hodně zdraví a 
dalších úspěchů a to i volebních samosebou. Srdečně zdravím Vás i 
Vaší paní. L.Drahošová

Na autobusovém nádraží 
byl na konci března nain-
stalován kamerový sys-
tému, který pomocí pěti 
kamer snímá po 24 ho-
din záběry z nádraží a 
pomůže nám identifikovat 
případné vandaly, kterým 

se naše nové nádraží evidentně nelíbí. Dodaný software bude 
poskytnut také obvodnímu oddělení Policie ČR ve Svobodě 
nad Úpou. 

Komunikace
Na základě informací, získaných od Ing. Hůrky ze staveb-
ního úřadu nabízíme čtenářům informace o opravě mostu 
na hlavní silnici za čerpací stanicí Lucraco, o opravě komu-
nikace směrem na Janské lázně kolem Duncanu a dále do 
Černého Dolu.
Oprava mostu ev.č. 296-002 Svoboda nad Úpou
 Pro dokončení stavebních prací na mostě 
spočívajících v odstranění celého mostního svršku, izolačních 
vrstev a stávajícího zábradlí, sanaci nosné konstrukce, říms a 
spodní části mostu a následnému provedení nové vozovky, 
chodníků na mostě a přilehlých úseků mostu, tzn. ve směru 
na Maršov nástřik komunikace k sokolovně, ve směru na 
Trutnov nástřik komunikace po LUCRACO a ve směru na 
Janské Lázně nástřik komunikace po čp. 557 (Bucharovi) je 
stanoven na 11.6.2010. K tomuto termínu bude zprovozněn 
most v obou směrech. Dokončení stavby počítá sice s termí-
nem 23.7.2010, ale to už se budou provádět práce pouze ve 
spodní části konstrukce mostu. 
Silnice II/297 – Čistá – Černý Důl – Janské Lázně – Svo-
boda nad Úpou
 Se zahájením výstavby se počítá v dubnu 2011, a to 
2 úseky. Rekonstruovaný úsek č. VII v délce 1703 m začíná 
před křižovatkou se silnicí II/296 (Pec pod Sněžkou – Trut-
nov) u místa napojení mezi objekty čp. 37 (Kleprlíkovi) a 
čp. 88 (Robert Géc) na silnici II/297 a končí před most-
kem přes Černohorský potok ve směru na Janské Lázně. 
Jeho pokračováním je úsek č. VI v délce 1222m, který končí 
u odbočky k Lanovce (u břízy). Rekonstrukce, která je 
řešena v celé šíři vozovky, počítá s opravou stávajícího ku-
fru, odstraněním převýšených krajnic, pročištěním příkopů a 
propustků, osazením ocelových svodidel, atd.
V dubnovém vydání janskolázeňské Fontány starosta města 
Janské Lázně Ing. Němec vysvětluje faktický stav v dané 
záležitosti:
„V současné době je vydáno stavební povolení na úsek od křižovatky 
v Dolním Maršově ke křižovatce U břízy v Janských Lázních a je 
podána žádost na dotaci z evropských peněz. Jestli dotace dopadne, 
se dozvíme na konci léta a bude-li úspěšná, začaly by ještě koncem 
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tohoto roku přípravné práce a oprava tohoto úseku v hodnotě 42 mil. 
Kč by byla dokončena v roce 2011. Bezprostředně potom by měla 
navazovat rekonstrukce křižovatky U břízy, kde by pravděpodobně 
vznikla kruhová křižovatka v hodnotě 5 až 7 mil. Kč – projekt se v 
současné době zpracovává. Jak a hlavně kdy bude rekonstrukce sil-
nice směrem na Hofmanovy boudy a Černý Důl dál pokračovat, není 
zatím tak úplně jasné. Problematický je podle projektantů hlavně 
úsek od křižovatky U břízy – Hofmanovy boudy, kde dochází k po-
sunu celého tělesa silnice a náklady na její  stabilizaci se blíží k 100 
mil. Kč, což je zatím částka pro správce silnice královéhradeckou 
SÚS dost nepředstavitelná.“
 

V případě místních komunikací občanům určitě neunikl 
vznik pěší zóny ve Staré aleji, kde byly namontovány sloupky 
pod domem pana Kašpara a na druhé straně na křižovatce u 
domu Kyselových. Sloupky byly doplněny dopravní značkou 
Průjezd zakázán. Do této úzké uličky, kudy chodí děti do 
školy, maminky s kočárky, jezdí tudy cyklisté, stále častěji 
vjížděla auta a situace zde byla značně nebezpečná. Snad 
sloupky vydrží a nějaký „jezdec“ 
je nezlomí. Pak už přijdou na řadu 
velké betonové květináče a střet s 
nimi ………, raději nepomyslet.  

Další letošní akcí bude oprava 
mostu ve Svobodě u zdravotního 
střediska (pracovní název most „U 
Nepomuckého“). V současné době 
probíhá výběrové řízení na doda-
vatele a most by měl být opraven 
do konce srpna letošního roku. Investorem opravy je město 
a získalo na tuto opravu dotaci ve výši 1 mil. Kč od Králové-
hradeckého kraje

Složení obyvatelstva ve Svobodě nad Úpou
V minulém vydání novin jsme slíbili, že společně s 
matrikářkou paní Janou Hryzlíkovou připravíme další stati-
stickou lahůdku, a to věkové složení svobodského obyvatel-
stva. Díky softwaru na evidenci obyvatel můžeme nabídnout 
čtenářům nejen věkové složení obyvatelstva dle stavu k 
31.3.2010, ale i věkovou strukturu s průměrným věkem, 
údaje o rodinném stavu obyvatelstva, anebo třeba četnost 
jmen a příjmení u nás ve Svobodě.
                                    
                                    Věkové složení

Z tabulky Věkové složení je patrné, že se za první čtvrtletí 
letošního roku zvýšil nepatrně počet obyvatel našeho města, 
nejpočetnější skupinou obyvatel je kategorie mezi 51 – 60 
lety věku a mírně převažují ženy v celkovém počtu obyvatel. 

Tabulka Věková struktura uvádí průměrný věk mužů a žen v 
kategoriích 1 a 2, tj. dospělých a dětí, a dále celkový průměrný 
věk obyvatel celé Svobody – necelých 43 let. Sama jsem 
zvědavá, jak se tento statistický údaj bude vyvíjet v dalších 
letech. K následujícímu grafu Rodinný stav obyvatelstvo není 
co dodat, čísla říkají vše. 

Ani četnost jmen a příjmení asi nikoho nepřekvapí, takže jen 
pro úplnost aspoň prvních šest v pořadí:

Nejčetnější kombinací jména a příjmení u žen je tedy Jana 
Vlčková (podle sdělení paní matrikářky ale toto spojení v 
evidenci nemáme) a u mužů pak Jiří Vlček (tuto kombinaci 
však naopak máme v evidenci hned třikrát).

Otevírací doba České spořitelny od 1.4.2010
Pobočka České spořitelny, a.s. ve Svobodě nad Úpou od 
1.4.2010 změnila dočasně otevírací dobu. Otevřeno je pouze 
v pondělí a ve středu v časech:
9 – 12,30 13,30 – 17,00  
Na ceduli na dveřích české spořitelny je napsáno dočasně 
bez konkrétního data a sílí tendence ze strany občanů tento 
neutěšený stav řešit. Tento stav se nelíbí ani městu, a pro-
to v této záležitosti jednal pan starosta s ředitelem České 
spořitelny v Trutnově. Pan ředitel ujistil starostu, že od května 
bude pobočka otevřena opět dle původní otevírací doby, 
tj. v pondělí, ve středu a v pátek a vedení České spořitelny 
neuvažuje o uzavření pobočky ve Svobodě.

Nabídka zaměstnání
MUDr. Skrbková přijme zdravotní sestru do zubní ordinace 
ve Svobodě nad Úpou (nástup 1.6.2010). Kontaktní telefon: 
603 824 121).

4
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Věkové složení

do 6 7-18 19-30 31-40 41-50 51-60 61-70 71-80 81-90 91-100 101+ Celkem

muži 64 85 160 191 103 169 155 71 24 2 0 1024

ženy 57 105 139 147 122 186 159 92 47 3 0 1057
Celkem 121 190 299 338 225 355 314 163 71 5 0 2081

  
Věkové složení
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muži 64 85 160 191 103 169 155 71 24 2 0 1024

ženy 57 105 139 147 122 186 159 92 47 3 0 1057
Celkem 121 190 299 338 225 355 314 163 71 5 0 2081

  

ženské jméno počet ženské příjmení počet mužské jméno počet mužské příjmení počet

Jana 55 Vlčková 11 Jiří 76 Vlček 14

Marie 45 Blažková

8

Jan 67 Horák 13

Eva 40 Kovářová Petr 56 Stránský 10

Věra 34 Stránská Josef 44 Kašpar 8

Alena 28 Burešová

7

Jaroslav 43 Bureš, Dubský

6Hana 27 Horáková Pavel 41 Dvořák, Novák

Nováková Oravec, Rudavský

3
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neuvedeno rozvedený(-á) svobodný(-á) vdovec(vdova) ženatý,vdaná

Rodinný stav obyvatelstva

Věková struktura

Svoboda 
nad 

Úpou

Dospělí (kategorie 1) Děti (kategorie 2)
Celkem

muži ženy muži ženy

počet věk počet věk počet věk počet věk počet věk
894 46,65 917 49,70 130 6,54 140 7,42 2081 42,85



Pozvánka na třídní sraz
Spolužáci z 9.A, 9.B 
(školní rok ukončení 
1961/1962), čas tak rychle pádí, 
v háji máme mládí, což tak zase 
nějaké to setkání?
Kdy: sobota 29.5.2010 ve 
14 hodin
Kde:          sraz před budovou 
ZŠ Svoboda nad Úpou, 
po prohlídce školy bude násle-
dovat přesun do restaurace 
Modrá řeka ve Svobodě nad Úpou.
Na setkání Vás tímto zve 
Jarda Procházka 
(mobil 603 24 90 90)

Soutěž o nový grafický vzhled webových stránek města
Rada města schválila na svém jednání dne 22.4.2010 vypsání 
soutěže o „Nový grafický vzhled webu Města Svobody nad 
Úpou“. Nejedná se tedy o rekonstrukci webu, ale pouze o 
grafiku, která je občas předmětem kritiky. Webmaster Ing. 
Bena je IT technik a nikoli grafik, takže město dává tím-
to prostor komukoliv, kdo má grafické a výtvarné cítění a 
zároveň je počítačovým technikem (protože podmínky 
soutěže jsou pro nás obyčejné uživatele počítače naprosto 
nepochopitelné), aby se pokusil o nový vzhled webu města. 
Podmínky soutěže jsou k dispozici na webu města v aktuali-
tách a také v těchto novinách dále.

Podmínky soutěže Nový grafický vzhled webu 
Města Svobody nad Úpou

Rada města na svém jednání dne 22.4.2010 schválila vyp-
sání soutěže „Nový grafický vzhled webu Města Svobody nad 
Úpou“ (dále jen „soutěž“), jejímž cílem je snaha povzbudit 
obyvatele k aktivní účasti na rozvoji městského webu www.
musvoboda.cz , jehož grafický vzhled má značné rezervy.

1. Vyhlašovatel soutěže
Město Svoboda nad Úpou, se sídlem náměstí Svornosti 474, 
PSČ 542 24, IČO: 00278335
kontaktní osoba ve věcech organizačních:
•	  Ing. Ivana Balcarová – tajemnice MěÚ (tel. 499 871 197, 

mobil 731 479 260, email: iva.balcarova@musvoboda.cz)
       kontaktní osoba ve věcech technických:
•	  Ing. Jan Bena – webmaster, email: jan.bena@email.cz
2. Účastníci soutěže a přihlášky do soutěže
Účastníkem soutěže se může stát kdokoliv bez omezení. 
V případě osob mladších 18-ti let, je nutno přihlášku do 
soutěže podat se souhlasem zákonného zástupce.
3. Konkrétní požadavky na zpracování návrhu

Soutěžní návrhy lze podávat ve dvou formách (kategoriích)
a) Kompletní šablona pro Joomla 1.5 včetně použité grafiky a 
CSS. 
•	 a. Toto řešení poskytuje více tvůrčího prostoru. Je možné 

měnit i umístění obsahu webové stránky.
•	 b. Podmínkou je zachování všech dosavadních modulů 

resp. celého obsahu webu azachování identifikátorů 
jednotlivých oblastí (použité identifikátory lze 
zobrazitpřidáním „/?tp=1“ na konec adresy, např. http:/
www.musvoboda.cz/?tp=1)

•	 c. Grafické prvky ve formátech PNG, GIF nebo JPG
•	 d. Použití CSS
b) Návrh nové grafiky pro úvodní nadpis (banner), event. návrh 
nového barevného schématu
•	 a. Toto řešení počítá se stávajícím rozmístěním jednot-

livých částí webu.
•	 b. Ke změně dojde pouze u nadpisu (banner), u barev 

textů a pozadí, event. fontů.
•	 c. Současný banner má rozměr 960px*90px (dodržení 

stávajících rozměrů není podmínkou)
•	 d. Formáty PNG, GIF, BMP nebo JPG
•	 e. Změnu barevného schématu ideálně v CSS (současný 

stav viz. příloha green.css) nebo lze námět vypracovat 
graficky např. pomocí screenshotu úvodní obrazovky 
webu (http://www.musvoboda.cz) a jeho následným 
„přemalováním“.

4. Organizace soutěže
Soutěž je vyhlášena veřejně na webových stránkách města a 
v městských novinách Svoboda fórum, a to od 23.4.2010 do 
30.6.2010. Přihlášky je možno podávat osobně v elektronické 
podobě (na CD-ROM, flash disku např.) na Městském 
úřadu ve Svobodě nad Úpou nebo emailem na adresu Ing. 
Jana Beny: jan.bena@email.cz. do 30.6.2010 do 17 hodin. 
Nové grafické návrhy budou přijímány pouze v elektronické 
podobě.
V rámci soutěže bude vyhodnocen hodnotitelskou komisí 
nejlepší návrh, který bude oceněn peněžitou odměnou a bude 
realizován v rámci nového grafického zpracování městského 
webu po schválení v Radě města.
5. Hodnotitelská komise soutěže
Ing. Jan Bena-webmaster městského webu, Ing. Ivana Bal-
carová-tajemnice MěÚ, Miroslav Hedvičák-člen komise pro 
cestovní ruch, Ing. Milan Oravec-starosta města, Ing. Jiří 
Špetla místostarosta města, Mgr. Jan Korbelář-člen Rady 
města
6. Ocenění
•	 Peněžitá odměna za kategorii 
a) – Kompletní šablona 3.000,-Kč
•	 Peněžitá odměna za kategorii 
b) – Úvodní banner 1.000,-Kč
Přílohy: 
Příloha č. 1: datový soubor green.css (3 kb) – k dispozici na 
webu města nebo na MěÚ 
Ve Svobodě nad Úpou dne 23. dubna 2010 
Ing. Milan Oravec - starosta města
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Město Svoboda nad Úpou
U S N E S E N Í

z 70. jednání Rady Města Svoboda nad Úpou
ze dne 8.4.2010 od 8,15 hodin na MěÚ ve Svobodě 

nad Úpou
288/70/2010 Rada města schvaluje:

a) pronájem p.p.č. 376/3 o výměře 521 m2 v 
k.ú. Svoboda nad Úpou manželům Martině a 
Davidu Vaňkovým, bytem 5. května 510, Svo-
boda nad Úpou na donu neurčitou s tříměsíční 
výpovědní lhůtou za cenu 2,-Kč/1 m2 ročně,
b) provedení kompletní rekonstrukce rozvodů 
v bytovém domě na Sluneční stráni čp.302 s 
tím, že tato investice se projeví v kupní ceně 
bytů v budoucnosti,
c) žádost pana Búše, aby naváděcí informační 
cedule (tzv.„íčka“) nebyly zpoplatněny, protože 
se jedná o prvky informačního systému ve 
městě,
d) pokácení borovice před čp. 117 na Rýchor-
ském sídlišti a dále 2 lip na Novém světe před 
domem čp. 129, pokud KRNAP vydá rovněž 
souhlasné stanovisko,
e) ukončení studie výstavby RD v lokalitě B7 
na Novém světě,
f ) návrh Výzvy k podání nabídky (viz příloha 
originálu zápisu) na veřejnou zakázku malého 
rozsahu na stavební práce „Oprava mostu přes 
řeku Úpu (bývalý most č.296-001a)“,
g) poskytnutí finančního příspěvku ve výši 
15.000 Kč jezdeckému oddílu TJ Krakonoš,
h) poskytnutí finančního příspěvku ve výši 
10.000 Kč lyžařskému oddílu SK Janské Lázně,
i) poskytnutí finančního příspěvku ve výši 
4.000 Kč SK Janské Lázně – oddílu stolního 
tenisu,
j) poskytnutí finančního příspěvku ve výši 
5.000 Kč SK Horská služba Janské Lázně,
k) poskytnutí finančního příspěvku ve výši 
13.000 Kč fotbalovému oddílu SK MFC Svo-
boda,
l) návrh Smlouvy č. 116/2010 o nájmu pozemků 
určených k plnění funkcí lesa (viz příloha orig-
inálu zápisu) mezi městem Svoboda nad Úpou 
a Správou Krkonošského národního parku ve 
Vrchlabí,
m) žádost manželů Vaňkových o ukončení 
nájmu bytu v čp. 510, a to k 30.4.2010,
n) finanční náhradu ve výši 25.000 Kč 
manželům Vaňkovým za provedené úpravy 
bytu č.1 v čp. 510,
o) zveřejnění Nabídky pronájmu bytu č.1 v čp. 
510 (viz příloha originálu zápisu),
p) 20% z příjmů z pronájmu ubytovny a hřiště 

jako motivační složku mzdy správci stadionu,
q) nákup křovinořezu a vysavače pro správce 
stadionu,
r) výměnu plynového sporáku v ubytovně na 
stadionu za jiný typ po prověření možností z 
důvodu bezpečnosti,
s) ceník ve sportovním areálu na stadionu pro 
ubytovnu a hřiště (viz zápis)
t) nabídkovou cenu ve výši 155.000 Kč pro 
výběrové řízení na zjištění zájemce o koupi 
pozemku st.p.č. 197/3 o výměře 248 m2 v k.ú. 
Svoboda nad Úpou,
u) znění dopisu, kterým oznamuje Úřadu 
pro zastupování státu ve věcech majetkových 
změnu využití výše uvedeného pozemku na 
ostatní komunikace a žádost o zrušení výše 
uvedeného výběrového řízení a žádost o bezú-
platný převod pozemku do vlastnictví města,
v) změnu pojistných podmínek při pojištění 
majetku města (viz zápis).

289/70/2010 Rada města nedoporučuje:
a) prodej p.p.č. 414/5 o výměře 45 m2 v k.ú. 
Maršov I, protože o možném prodeji pozemku 
může zastupitelstvo město rozhodovat až po 
splnění povinnosti dané soudem, tj. po vykli-
zení pozemku, a to proto, aby byly zajištěny 
rovné podmínky pro všechny zájemce o tento 
pozemek.

290/70/2010 Rada města neschvaluje:
a) žádost pana Zdeňka Šafáře o pronájem 
p.p.č. 414/5 o výměře 45 m2 v k.ú. Maršov I 
vzhledem k tomu, že dle stanoviska městského 
právníka je třeba se v této záležitosti řídit us-
nesením Krajského soudu v Hradci Králové, 
na základě kterého je povinen pan Zdeněk 
Šafář tento pozemek vyklidit do 31.12.2010 a 
pronájem nelze praktikovat,
b) žádost pana Pavla Šobka o přidělení bytu č.1 
v bytovém domě čp. 510 v ulici 5.května.

291/70/2010 Rada města pověřuje:
a) stavebního technika zajistit cenovou nabíd-
ku na opravu komína a ventilačních průduchů, 
poškozených a chybějících šablon na bytovém 
domě čp.510,
b) Ing. Hůrku jednáním s manželi Hlávkový-
mi ohledně prodeje garáže, kterou mají 
dlouhodobě pronajatu od města,
c) starostu města předáním nabídky do 
výběrového řízení na zjištění zájemce o kou-
pi pozemku st.p.č. 197/3 v k.ú. Svoboda nad 
Úpou a oznamovacího dopisu na Úřad pro 
zastupování státu ve věcech majetkových v 
Trutnově.

292/70/2010 Rada města bere na vědomí:
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a) zahájení prací na novém stl plynovodu a 
přípojky v lokalitě Nádražní ulice
Jednání rady bylo ukončeno v 9,30 hodin. Zá-
pis z jednání byl vyhotoven dne 8.4.2010.

Město Svoboda nad Úpou
U S N E S E N Í

z 71. jednání Rady Města Svoboda nad Úpou
ze dne 22.4.2010 od 8,15 hodin na MěÚ ve Svobodě 

nad Úpou
293/71/2010 Rada města schvaluje:

a) zveřejnění prodeje p.p.č. 453/7 o výměře 34 
m2 v k.ú. Maršov,
b) zveřejnění prodeje st.p.č. 62/2 o výměře 65 
m2 v k.ú. Svoboda nad Úpou a garáže stojící na 
tomto pozemku,
c) žádost paní Veroniky Ouředníkové na 
umístění reklamní cedule pro Kavárnu Aneta o 
rozměrech cca 150 x 65 cm na sloup veřejného 
osvětlení,
d) návrh technického řešení rekonstrukce 
veřejného osvětlení od fy Štěpánský & Fišer jako 
správce veřejného osvětlení s tím, že v některých 
lokalitách je třeba jednat s vlastníky pozemků o 
zřízení věcného břemene,
e) pořadí cenových nabídek na opravy rozvodů v 
bytovém domě čp. 302 – viz zápis,
f ) pana Miloše Haaseho ze společnosti SVS 
Malé Svatoňovice jako TDI investora na 
stavební akci „Oprava mostu přes řeku Úpu ev. 
č. 296-001“,
g) složení hodnotící komise na stavební akci 
„Oprava mostu přes řeku Úpu ev. č. 296-001“ 
- p. Miloš Haase, Ing. Milan Oravec, Mgr. Jan 
Hainiš, Ing. Josef  Hůrka a p. Marian Báchor,
h) poskytnutí finančního příspěvku ve výši 
6.420 Kč mažoretkovému týmu při ZŠ Svoboda 
na dopravu a startovné na semifinálové kolo 
mistrovství Čech,
i) uhrazení výdajů ve výši 10.000 Kč na Pálení 
čarodějnic dne 30.4.2010,
j) nabídku pana Pavla Šobka na obsazení bytu 
č.1 v bytovém domě čp. 510 s nabídkovým 
měsíčním nájemným ve výši 5.800,-Kč (bez 
záloh na topení, vodu a služby),
k) Organizační řád MěÚ Svoboda nad Úpou od 
1.4.2010 včetně příloh č.1 a 2,
l) administrátora a pověřené osoby, které budou 
mít přístup k datům z kamerového systému na 
autobusovém nádraží – viz zápis,
m) vypsání soutěže o „Nový grafický vzhled 
webu Města Svobody nad Úpou“ (viz příloha 
originálu zápisu) včetně složení hodnotící 
komise a způsobu ocenění – viz zápis,

n) oslovení bankovních ústavů zpracováním 
nabídek na nabídku spořícího produktu pro vol-
né finanční prostředky města za účelem jejich 
efektivnějšího úrokového zhodnocení,
o) opravu vstupních bran do areálu na stadionu 
s tím, že hlavní brána bude naMnoc zamykána a 
u DPS bude zprovozněna pouze brána pro pěší.

294/71/2010 Rada města vypovídá:
a) nájemní smlouvu na p.p.č. 453/7 v k.ú. Maršov 
I s paní IvanouNVendlerovou s okamžitou plat-
ností z důvodu dlouhodobého neplacení nájem-
ného.

295/71/2010 Rada města neschvaluje:
a) cenovou nabídku výměnu vstupních dveří na 
terasu z bytu paní TomáškovéMv čp. 510 s tím, 
že prioritní jsou opravy bytového domu jako 
celku,

296/71/2010 Rada města pověřuje:
a) p. Báchora přípravou smlouvy na umístění 
reklamní cedule na sloupu VO pro paní Veroni-
ku Ouředníkovou,
b) Ing. Hůrku sdělit majiteli objektu čp. 401 
v ulici 5.května České poště s.p. požadavek na 
zabezpečení svodu dešťové vody zejména v zad-
ní části objektu a požadovat po něm splnění této 
povinnosti,
c) Ing. Hůrku projednat s vlastníky dotčených 
pozemků zřízení věcného břemene na veřejné 
osvětlení a dále zajistit cenové nabídky naB 
rekonstrukce veřejného osvětlení dle technick-
ého řešení správce veřejného osvětlení – fy 
Štěpánský & Fišer,
d) paní Hryzlíkovou prověřit stav zničených 
hrobů na svobodském hřbitově, tj. zda jsou pro-
najaté či volné,
e) paní Petržílkovou přípravou nájemní smlouvy 
s panem Šobkem na dobu určitou 6 měsíců od 
1.5.2010 s tím, že bude požadováno při podpisu 
smlouvy složení kauce ve výši jednonásobku 
smluvního měsíčního nájemného, tj. 5.800,-Kč.

297/71/2010 Rada města bere na vědomí:
a) výsledek výběrového řízení č. HTU/33/2010 
– 1.kolo, na základě kterého se stalo město 
vítězem výběrového řízení a pozemek st.p.č 
197/3 v k.ú. Svoboda nad Úpou bude městu 
prodán za nabídnutou kupní cenu 155.000,-Kč,
b) informaci ředitele ZŠ o vyhlášeném 
ředitelském dni dne 7.5.2010.

298/71/2010 Rada města odkládá:
a) žádost o vyjádření ke zpracované studii 
na výstavbu MVE (malá vodní elektrárna) 
na Černohorském potoce s tím, že požaduje 
předložit stanoviska všech ostatních majitelů 
dotčených pozemků v rámci projektu.
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299/71/2010 Rada města vydává:
a) souhlasné stanovisko ve věci plánované akce – 
stavba „Lyžařský vlek Maršov II – Černý vrch“,
b) totožné stanovisko s Dopravním inspe-
ktorátem Policie ČR ve věci zřízení sjezdu v 
lokalitě Nový Svět na pozemku p.p.č. 160/5 
a 159/10 v k.ú. Maršov I, ve kterém je město 
účastníkem řízení.

300/71/2010 Rada města doporučuje:
a) zastupitelstvu města přijmout rozpočtové 
opatření na nákup pozemku st.p.č. 197/3 v k.ú. 
Svoboda nad Úpou za nabídnutou kupní cenu 
ve výši 155.000,-Kč.
Jednání rady bylo ukončeno v 10,00 hodin. Zá-
pis z jednání byl vyhotoven dne 22.4.2010.

starosta města
SVOBODY NAD ÚPOU

svolává
veřejné zasedání Zastupitelstva Města

Svobody nad Úpou
na 6.5.2010 od 17,00 hodin

!! v zasedací místnosti Městského úřadu v přízemí ve 
Svobodě nad Úpou !!

Program :
•	 Zahájení, prezence
•	 Schválení programu jednání
•	 Schválení zápisu z minulého jednání ze dne 7.4.2010
•	 Volba návrhové komise pro přípravu usnesení
•	 Určení ověřovatelů zápisu
•	 Vznik odloučeného pracoviště MŠ Svoboda v budově 

ZŠ Svoboda
•	 Výběr bankovního ústavu pro uložení volných finančních 

prostředků města
•	 Kupní smlouva na st.p.č. 197/3 v k.ú. Svoboda nad Úpou
•	 Rozpočtové opatření č. 2/2010
•	 Rozprava
•	 Usnesení
Ing. Milan Oravec, v.r.
starosta města

Vyvěšeno na úřední desce MěÚ dne 22.4.2010

Město Svoboda nad Úpou
Z á p i s

ze 18. veřejného zasedání Zastupitelstva Města Svoboda 
nad Úpou, které se konalo dne

7. dubna 2010 od 18,00 hodin v kongresovém sálu hotelu 
PROM

Přítomno: 13 členů Zastupitelstva města (dle prezenční 
listiny), Mgr. Petr Hynek se dostavil v průběhu zasedání 

(viz zápis)
Omluveni: MUDr. Dana Hůrková, Mgr. Jan Korbelář
Zápisem pověřena: Ing. Ivana Balcarová, tajemnice MěÚ

Program:
1. Zahájení – prezence
2. Seznámení s programem a jeho schválení
3. Schválení zápisu z minulého jednání ze dne 16.12.2009
4. Volba návrhové komise pro přípravu usnesení
5. Určení ověřovatelů zápisu
6. Nemovitosti
7. Zápis o výsledku inventarizace majetku města za rok 2009
8. Závěrečný účet Města Svobody nad Úpou za rok 2009
9. Rozpočtové opatření č.1/2010
10. Rozprava
11. Usnesení

1 Zahájení – prezence
Jednání zahájil starosta města Ing. Milan Oravec v 18,00 ho-
din. Prezencí bylo zjištěno, že
jednání je přítomno 12 členů Zastupitelstva města, tedy 
nadpoloviční většina členů
zastupitelstva (viz prezenční listina) a je proto schopno se 
usnášet.
2. Seznámení s programem
Starosta seznámil přítomné s navrhovaným programem, 
který byl zveřejněn od 17.3.2010 dle
§ 93 odst. 1 zákona o obcích na úřední desce MěÚ, včetně 
elektronické úřední desky na
webových stránkách města www.musvoboda.cz. Bylo hlaso-
váno o návrhu programu takto:
pro: 12 proti: 0 zdržel se: 0 (viz usnesení)
3. Schválení zápisu z minulého jednání
Zápis z minulého jednání ze dne 16.12.2009 byl schválen 
všemi přítomnými členy
Zastupitelstva města bez připomínek.
pro: 12 proti: 0 zdržel se: 0 (viz usnesení)
4. Volba návrhové komise
Do návrhové komise pro přípravu usnesení z dnešního jed-
nání byli navrženi paní MUDr.
Karolina Feduňová a Mgr. Jan Hainiš. Bylo hlasováno o 
tomto návrhu:
pro: 10 proti: 0 zdržel se: 2 (viz usnesení)
5. Určení ověřovatelů zápisu
Ověřovateli zápisu z dnešního jednání byli určeni paní Ing. 
Věra Javůrková a pan Ing. Václav
Jiránek.
6. Nemovitosti

a)Zastupitelstvo města projednalo nabídku Úřadu pro 
zastupování státu ve věcech majetkových na bezúplatný 
převod pozemků   p.p.č. 866/2 o výměře 333 m2, p.p.č. 
876/1 o výměře 323 m2 a p.p.č. 876/3 o výměře 49 m2 vše 
v k.ú. Svoboda nad Úpou. Jedná se o pozemky pod chod-
níky, které spravuje ve skutečnosti město. Byl podán návrh 
na bezúplatný převod těchto pozemků do majetku města. 
Bylo hlasováno o tomto návrhu:
pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 (viz usnesení)
b) Na minulém jednání zastupitelstva byla Rada města 
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pověřena přípravou nového návrhu řešení prodeje pozem-
ku p.p.č. 309/4 o výměře 807 m2 v k.ú. Svoboda nad Úpou 
– rozdělit pozemek na tři části. Dolní část pozemku s 
přístupovou cestou oddělit a převést do spoluvlastnictví 
rovným dílem panu Josefu Peprníčkovi a panu Ing. Zdeňku 
Balcarovi. Zbývající část pozemku rozdělit na dvě poloviny 
a nabídnout je majitelům sousedních domů, tj. panu Ing. 
Zdeňku Balcarovi a manželům Danuši a Jaroslavovi Fe-
jklovým. Na místním šetření dne 20.1.2010 byl se všemi 
stranami návrh projednán a odsouhlasen a bylo provedeno 
rozdělení zbývající části pozemku provizorními mezníky. 
Byl podán tedy návrh odprodat tento pozemek p.p.č. 309/4 
dle nového odsouhlaseného návrhu Rady města, jak je výše 
popsáno, za cenu 100,-Kč/1 m2. Před hlasováním o tomto 
návrhu si vyžádal slovo Ing. Zdeněk Balcar a požadoval 
vysvětlení, jak byla stanovena cena 100,-Kč / 1m2. Sta-
rosta vysvětlil Ing. Balcarovi, že se jedná o nádhernou 
parcelu, kterou využívají někteří již bezmála třicet let bez 
nájmu. Ing. Balcar upozornil, že konkrétně on nájem platí. 
Starosta se mu snažil vysvětlit, že v přepočtu za celkový 
počet metrů a ceny za 1m2 se nejedná o závratnou sumu a 
že stanovení ceny je vyhrazenou pravomocí zastupitelstva. 
Ing. Balcar poukazoval na prodeje pozemků v minulých 
letech, kdy se ceny pohybovaly kolem 50 – 55 Kč/1m2.
Dále pí Helena Bernardová poukázala na fakt, že dalším 
projednávaným bodem bude prodej pozemků společnosti 
MEGA plus s.r.o. za navrhovanou cenu 50,-Kč/1 m2 a 
že by bylo vhodné se zamyslet nad návrhem této ceny. 
Mgr. Hynek poukázal na fakt, že dle jednacího řádu může 
každý ze zastupitelů podat jiný návrh ceny. Pan Petr Vlček 
vyzval Ing. Balcara na jeho návrh ceny, která by pro něj 
byla přijatelná. Ing. Balcar odpověděl, že je to do 30,-Kč/1 
m2. Mgr. Hynek provedl rozbor pozemku v tom smyslu, 
že spodní část s přístupovou cestou má charakter staveb-
ního pozemku, ale vrchní část je skutečně pozemek pod 
vysokým napětím, kde s největší pravděpodobností dům 
stát nemůže s ohledem na ochranné pásmo a fakt, zda 
by ČEZ vůbec takovou stavbu povolil. Tyto faktory by 
se podle něj měly zohlednit v návrhu ceny. Starosta vyz-
val zastupitele k podání návrhů. Paní Helena Bernardová 
navrhla 50,-Kč/1 m2 za všechny části. Mgr. Hynek navrhl 
100,-Kč/1 m2 za spodní část s přístupovou cestou a 50,-
Kč/1 m2 za zbývající část pozemku. Dle jednacího řádu 
zastupitelstva bylo hlasováno nejprve o posledním návrhu. 
Bylo hlasováno o návrhu Mgr. Hynka:
pro: 11 proti: 0 zdržel se: 2 (viz usnesení) 
c) Zastupitelstvo města schválilo svým usnesením č. 
81/17/09 písm. e) dne 16.12.2009 prodej části pozemku 
p.p.č. 808/7 o výměře 348 m2 panu Petru Schönovi, bytem 
Sluneční stráň 237, Svoboda nad Úpou za cenu 10,-Kč/1 
m2 s věcným břemenem přístupu pro potřeby oprav. Vzhl-
edem k tomu, že Katastrální úřad vrátil všechny návrhy 
na vklad u všech kupních smluv souvisejících s prodejem 
pozemků v této lokalitě s ohledem na chybné geometrické 

zaměření a v případě prodeje tohoto konkrétního pozem-
ku se objevily nedostatky v korespondenci mezi Městským 
úřadem a rodinou Doleželových. Starosta tedy navrhl radě, 
aby doporučila zastupitelstvu tento prodej pozemku pro-
jednat znovu. Doleželovi se mylně domnívali, že kupní 
cena bude stanovena dle znaleckého posudku, ale tato in-
formace byla pouze obecného charakteru, nikoli jasným 
stanovením kupní ceny, to je vyhrazenou pravomocí za-
stupitelstva, a proto ustoupili od svého zájmu. Dle sdělení 
Ing. Hůrky byla celá záležitost ústně konzultována také s 
panem Schönem, který již o pozemek
nemá zájem. Byl tedy podán návrh na zrušení usnesení 
Zastupitelstva města ze dne 16.12.2009 č.81/17/09 písm. 
e). Bylo hlasováno o tomto návrhu:
pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 (viz usnesení)
Dále byl podán návrh na prodej pozemku p.p.č. 808/17 
o výměře 348 m2 v k.ú. Svoboda nad Úpou (jedná se o 
původní část p.p.č. 808/7, která byla rozdělena a po-
dle nového geometrického plánu je tato konkrétní část 
označena jako p.p.č. 808/17) paní Magdaleně Doleželové 
a panu Pavlu Doleželovi, oba bytem Sluneční stráň 185, 
Svoboda nad Úpou za stejných podmínek, tj. 10,-Kč/1 m2 
s věcným břemenem přístupu pro potřeby oprav.
Bylo hlasováno o tomto návrhu:
pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 (viz usnesení)
d) Zastupitelstvo města projednalo žádost manželů Mar-
tiny a Davida Vaňkových o prodej pozemku p.p.č 376/3 
o výměře 521 m2 v k.ú. Svoboda nad Úpou. Rada města 
tento prodej nedoporučila vzhledem k tomu, že sousední 
pozemky jsou rovněž v majetku města a mohly by v bu-
doucnu být využity jako celek lépe než jako zahrádka. 
Rada schválila pouze pronájem tohoto pozemku, jehož 
záměr byl zveřejněn. Bylo hlasováno o návrhu rady, tedy 
neodprodat tento pozemek:
pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 (viz usnesení)
 e) Zastupitelstvo města projednalo žádost pana Mar-
ka Cardy, bytem Pod Světlou Horou 135, Svoboda nad 
Úpou o prodej    pozem  ku p.p.č. 66/2 o výměře 83 m2 
v k.ú. Maršov II. Veškeré okolní pozemky v dané lokalitě 
jsou v majetku rodiny Cardových a nevedou zde žádné 
inženýrské sítě. Rada města proto schválila zveřejnění 
záměru prodeje pozemku (záměr zveřejněn v období od 
19.3.2010 – 3.4.2010). Vzhledem k tomu, že pozemek 
nemá pro město žádnou hodnotu a jedná se o zbytkový 
pozemek, jehož vlastnictví městem je spíše formálním 
nedostatkem, byl podán návrh na odprodej pozemku panu 
Marku Cardovi za cenu 10,-Kč/1 m2. Bylo hlasováno o 
tomto návrhu:
pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 (viz usnesení)
f ) Zastupitelstvo město projednalo žádost pana Jaroslava 
Šrůtka o prodej části pozemku st.p.č. 142/3 o výměře cca 
48 m2 v k.ú. Svoboda nad Úpou. Vzhledem k tomu, že na 
této stavební parcele stojí garáž, která je v majetku pana 
Šrůtka a jedná se o zkolaudovanou stavbu s přívodem 
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elektřiny, rada města schválila zveřejnění záměru prode-
je této části pozemku (záměr zveřejněn v období od 
19.3.2010 – 3.4.2010). Pozemek je v současné době pro-
najat panu Šrůtkovi. Ing. Jiránek upozornil, že žádost o 
prodej se již opakuje poněkolikáté, ale nikdy nebyla sch-
válena, protože prodejem části pozemku by bylo zamezeno 
přístupu na zbývající část stavební parcely p.p.č. 142/3 a 
dále, že zbývající 4 pozemky v této lokalitě by mohly někdy 
v budoucnu být využity pro výstavbu obytných objektů. 
Podle Ing. Hůrky je garáž zkolaudována jako stavba 
trvalá, nikoli dočasná po dobu trvání nájemní smlouvy, 
což je dle Mgr. Hynka pochybení stavebního úřadu, a 
je třeba celou záležitost prověřit. Starosta podal návrh 
tuto žádost odložit. Bylo hlasováno o návrhu starosty:
pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 (viz usnesení)
g) Zastupitelstvu města byl předložen materiál kolem 
prodeje pozemků p.p.č 318/5 o výměře 2466 m2 a p.p č. 
318/1 o výměře 4047 m2 vše v k.ú. Svoboda nad Úpou. 
Vzhledem k tomu, že geometrické zaměření, které 
předložila v rámci své žádosti společnost GENOVA spol. 
s r.o. je pro město nevyhovující byl podán starostou návrh 
na odklad prodeje těchto pozemků do vyhotovení geomet-
rického plánu městem. Bylo hlasováno o tomto návrhu:
pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 (viz usnesení)
h) Zastupitelstvu města byla předložena informace o 
vyhlášeném výběrovém řízení na zjištění zájemce o koupi 
pozemku st.p.č. 197/3 o výměře 248 m2 v k.ú. Svoboda 
nad Úpou za minimální kupní cenu ve výši 120.000,-Kč od 
Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových (dále 
jen „Úřad“). Jedná se o pozemek mezi bývalou truhlárnou 
naproti Domu s pečovatelskou službou vedle příjezdové 
cesty na stadion. Rada města schválila složení povinné 
vratné kauce ve výši 12.000,-Kč na účet Úřadu. Ing. Špetla, 
společně s některými členy zastupitelstva, považuje tento 
pozemek za strategický vzhledem k tomu, že u stadionu 
není parkování. Mgr. Hynek doplnil, že dle schváleného 
projektu Rekonstrukce městského stadionu není v rámci 
tohoto projektu počítáno s parkovací plochou uvnitř areá-
lu. Starosta upozornil, že v tomto projektu je počítáno s 
asfaltovou plochou, která může být využita pro parkování. 
Mgr. Hynek oponoval, že tato plocha je nazvána asfal-
tové hřiště, využití pro parkování je naprosto nevhodné 
a nabízený pozemek se nabízí jako jediné možné řešení. 
Starosta upozornil dále, že majitel truhlárny se
výběrového řízení určitě zúčastní a je možné se s ním v bu-
doucnu dohodnout na možnosti parkování. Ing. Špetla na 
toto reagoval, že v případě výstavby např. obytného domu, 
bude parkování vyhrazeno pouze pro nájemníky a nikoli 
pro návštěvníci stadionu. Starosta tedy podal nejprve 
návrh, zda má město zájem zúčastnit se výběrového řízení:
pro: 11 proti: 0 zdržel se: 2 (viz usnesení)
Dále Mgr. Hynek navrhl postup v rámci výběrového řízení, 
protože město je v nevýhodné pozici tím, že musí veřejně 
projednávat své majetkové úkony. Nabídka do výběrového 

řízení musí být doručena na Úřad do 8.4.2010 do 15 ho-
din a navrhl tedy, aby zastupitelstvo pověřilo radu určením 
konečné nabídkové ceny a aby jí byl stanoven limit, do 
kterého může určit tuto nabídkovou cenu. Starosta vyzval 
členy, aby podali návrhy na limit. Pan Ritter navrhl limit 
do výše 150.000,-Kč, Mgr. Hynek navrhl limit do výše 
200.000,-Kč. Podle jednacího řádu zastupitelstva bylo hla-
sováno nejprve o návrhu Mgr. Hynka:
pro: 11 proti: 0 zdržel se: 2 (viz usnesení)
Návrh byl přijat, o dalším návrhu nebylo hlasováno.
Před projednáváním dalšího bodu opustil jednání zastupi-
telstva Mgr. Hynek. Celkový počet přítomných zastupitelů 
se snížil z 13 na 12.
i) Zastupitelstvo města projednalo žádost společnosti 
MEGA PLUS s.r.o., se sídlem Černohorská 265, Janské 
Lázně o prodej pozemku p.p.č. 309/6 o výměře 2651 m2 
v k.ú. Maršov I. Jedná se o pozemek v lyžařském areálu 
Duncan u lesa a záměr prodeje byl zveřejněn od 8.1.2010 
– 23.1.2010. Byl podán návrh na odprodej pozemku 
společnosti MEGA PLUS s.r.o.za 50,-Kč/1 m2. Pan Rit-
ter navrhl, aby pozemek p.p.č. 309/6 byl odprodán za 80,-
Kč/1 m2. Bylo hlasováno o návrhu pana Rittera:
pro: 1 proti: 5 zdržel se: 6
Návrh nebyl přijat a bylo hlasováno o prvním návrhu, tedy 
odprodat za 50,-Kč/1 m2:
pro: 9 proti: 0 zdržel se: 3 (viz usnesení)
Po projednání tohoto bodu se vrátil na jednání zastupitel-
stva Mgr. Hynek. Celkový počet
přítomných zastupitelů se zvýšil z 12 na 13.
j) Zastupitelstvo města bylo seznámeno s připomínkami 
dotčených orgánů státní správy se změnou č.2 Územního 
plánu Města Svobody nad Úpou. Byl podán návrh na 
schválení zadání změny č.2 Územního plánu Města Svo-
body nad Úpou v projednaném rozsahu a včetně zapraco-
vaných vyjádření orgánů státní správy. Současně zastupi-
telstvo pověřilo pořizovatele změny č.2 Územního plánu 
Města Svobody nad Úpou (p. Rychetský z MěÚ Žacléř) 
zajištěním zpracování posouzení vlivu na životní prostředí 
(SEA) podle zákona č. 100/2001 Sb., o posuzování vlivů 
na životní prostředí a dále pověřilo pořizovatele společně 
se starostou přípravou návrhu změny č.2 Územního plánu 
Města Svobody nad Úpou. bylo hlasováno o tomto návrhu:
pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 (viz usnesení) 

7. Zápis o výsledku inventarizace majetku města za rok 2009
Zastupitelstvu města byl předložen Zápis o výsledku inven-
tarizace majetku Města Svobody nad Úpou za rok 2009 (viz 
příloha originálu zápisu). Nebylo k němu připomínek. Byl 
podán návrh na jeho schválení bez připomínek:
pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 (viz usnesení)
8. Závěrečný účet Města Svoboda nad Úpou za rok 2009
Zastupitelstvo města byl předložen návrh Závěrečného 
účtu Města Svobody nad Úpou včetně všech pěti příloh (viz 
příloha originálu zápisu). Tajemnice MěÚ informovala za-
stupitele, že nebyly přijaty písemné připomínky k návrhu. 
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Starosta města dal prostor občanům a zastupitelům k podání 
ústních připomínek k tomuto návrhu. Nebylo k němu 
připomínek. Byl podán návrh na schválení Závěrečného 
účtu Města Svobody nad Úpou včetně zprávy o přezkoumání 
hospodaření města za rok 2009 s vyjádřením souhlasu s 
celoročním hospodařením s výhradami, na základě kterých 
přijalo město opatření potřebná k nápravě zjištěných chyb 
a nedostatků (přijaté opatření je přílohou originálu zápisu). 
Bylo hlasováno o tomto návrhu:
pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 (viz usnesení)
9. Rozpočtové opatření č.1/2010
Zastupitelstvu města byl předložen návrh rozpočtového 
opatření č.1/2010 (viz příloha originálu zápisu). Zastupitel-
stvo města projednalo konkrétní návrhy rozpočtových změn 
takto:
•	 bod č.1) - nákup rychlostních ukazatelů v hodnotě 

190.000,-Kč – neschváleno,
•	  bod č.2) - nákup zametacího příslušenství ke stroji RE-

FORM v hodnotě 193.360,-Kč – neschváleno,
•	  bod č.3) - pořízení nových leteckých snímků do kanceláře 

starosty a tajemnice v hodnotě 49.860,-Kč – schváleno,
•	  bod č. 4) – navýšení rozpočtu na opravu mostu u zdravot-

ního střediska ve Svobodě nad Úpou o částku 376.000,-
Kč – schváleno, jedná se o částku dle předběžného 
rozpočtu dle projektanta, konečná cena bude známa až 
po ukončeném výběrovém řízení na veřejnou zakázku 
malého rozsahu na tuto stavební akci,

•	  bod č. 5) – rekonstrukce objektu za radnicí (pracovní 
název „šatlava“) – vyčleněné prostředky na částečnou 
rekonstrukci ve výši 800.000,-Kč – neschváleno a 
odloženo s tím, že se zastupitelstvo města dohodlo na 
komplexním řešení této rekonstrukce, resp. výstavby 
nového objektu technického zázemí města za radnicí 
s tím, že v letošním roce město připraví projekt kom-
plexního řešení technického zázemí za radnicí s využitím 
i do budoucna a s realizací této investiční akce v roce 
2011.

•	  bod č. 6) – mzdové prostředky pro správce stadionu ve 
výši 143.000,-Kč do konce roku – schváleno. Dále byla 
projednána informace ředitelky příspěvkové organizace 
Dům s pečovatelskou službou o poskytnutí dotace na 
pečovatelskou službu od MPSV ve výši 950.000,-Kč a 
s tím související žádost o převedení již schváleného pro-
vozního příspěvku do výše přiznané dotace od MPSV 
do rezervního fondu na financování nutné investice – 
rekonstrukce střechy na budově DPS. Bylo hlasováno o 
návrhu rozpočtového opatření s tím, že nebyly schváleny 
body 1), 2) a 5). 

•	 pro: 12 proti: 0 zdržel se: 1 (viz usnesení)
Rekapitulace rozpočtového opatření bude upravena v rámci 
schválených změn – viz výše s tím, že financování výše uve-
dených výdajů bude pokryto úsporou na položce 2221/6121 
(projekt „Autobusové nádraží“), protože téměř všechny 
výdaje tohoto projektu byly uhrazeny již v roce 2009.

10. Rozprava
•	  Mgr. Hynek upozornil, že by město mělo pokračovat 

postupně na naplňování projektu Rekonstrukce 
městského stadionu tím, že Rada města zajistí nabíd-
kové rozpočty na jednotlivé části projektu a požádal, aby 
zastupitelstvo pověřilo radu, aby požádala o prodloužení 
stavebního povolení na tento projekt a zajistila výše 
zmiňované nabídkové rozpočty.

•	  Ing. Jiránek upozornil na druhý přístup ke stadionu 
za zdravotním střediskem, kdy cesta kolem řadových 
domků je v majetku majitelů těchto domů a dochází zde 
k problémům, např. zamezení příjezdu autem k domu 
pana Dittricha a majitelé těchto domků parkují na obec-
ních pozemcích. Starosta přislíbil, že záležitost prověří a 
zjistí skutečný stav v této lokalitě.

•	  Dále se členové zastupitelstva zabývali neutěšeným 
stavem propadlých kanálů po obci a místních komuni-
kací. Stavební úřad se bude stavem komunikací zabývat 
s tím, že připraví zprávu o stavu komunikací pro radu 
města.

Město Svoboda nad Úpou
U S N E S E N Í

ze 18. veřejného zasedání zastupitelstva Města Svoboda 
nad Úpou

dne 7.dubna 2010 od 18,00 hodin v kongresovém sále 
hotelu PROM

88/18/10 Zastupitelstvo města volí:
Do návrhové komise pro přípravu usnesení z dnešního 
jednání Mgr. Jana Hainiše a MUDr. Karolinu Feduňovou.

89/18/10 Zastupitelstvo města schvaluje:
a) program dnešního jednání,
b) zápis z minulého jednání ze dne 16.12.2009,
c) bezúplatný převod p.p.č. 866/2 o výměře 333 m2, 
p.p.č. 876/1 o výměře 323 m2 a p.p.č. 876/3 o výměře 49 
m2, vše v k.ú. Svoboda nad Úpou od Úřadu pro zastu-
pování státu ve věcech majetkových,
d) prodej dolní části p.p.č. 309/4 v k.ú. Svoboda nad 
Úpou s přístupovou cestou o skutečné výměře známé 
po geodetickém zaměření do spoluvlastnictví (rovným 
dílem) panu Josefu Peprníčkovi, bytem Lázeňská 266, 
Svoboda nad Úpou a panu Ing. Zdeňku Balcarovi, bytem 
Lázeňská 247, Svoboda nad Úpou za cenu 100,-Kč/1m2,
e) prodej cca poloviny zbývající části p.p.č. 309/4 v k.ú. 
Svoboda nad Úpou o skutečné výměře známé po geo-
detickém zaměření vykolíkované části provizorními 
mezníky panu Ing. Zdeňku Balcarovi, bytem Lázeňská 
247, Svoboda nad Úpou za cenu 50,-Kč/1m2,
f ) prodej cca poloviny zbývající části p.p.č. 309/4 v k.ú. 
Svoboda nad Úpou o skutečné výměře známé po geo-
detickém zaměření vykolíkované části provizorními 
mezníky manželům Danuši a Jaroslavu Fejklovým, bytem 
Lázeňská 245, Svoboda nad Úpou za cenu 50,-Kč/1m2,
g) prodej p.p.č. 808/17 o výměře 348 m2 v k.ú. Svoboda 
nad Úpou komu paní Magdaleně Doleželové a Pavlu 
Doleželovi za cenu 10,-Kč/1m2, s věcným břemenem 
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přístupu pro potřeby oprav,
h) prodej p.p.č. 66/2 o výměře 83 m2 v k.ú. Maršov II 
panu Marku Cardovi, bytem Pod Světlou Horou 135, 
Svoboda nad Úpou za cenu 10,-Kč/1m2,
i) prodej p.p.č. 309/6 o výměře 2651 m2 v k.ú. Maršov I 
společnosti MEGA PLUS s.r.o., se sídlem Černohorská 
265, Janské Lázně za cenu 50,-Kč/1m2,
j) zápis o výsledku inventarizace majetku města za rok 
2009 bez připomínek,
k) Závěrečný účet města Svobody nad Úpou včetně 
zprávy o přezkoumání hospodaření města za rok 2009 s 
vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením s výhr-
adami, na základě kterých přijímá opatření potřebná k 
nápravě zjištěných chyb a nedostatků,
l) návrh rozpočtového opatření č.1/2010 se změnami 
(viz zápis),
m) návrh zadání změny č.2 Územního plánu Města Svo-
body nad Úpou v projednaném rozsahu a včetně zapra-
covaných vyjádření dotčených orgánů státní správy.

90/18/10 Zastupitelstvo města neschvaluje:
a) prodej p.p.č. 376/3 o výměře 521 m2 v k.ú. Svoboda 
nad Úpou.

91/18/10 Zastupitelstvo města ruší:
a) usnesení č.81/17/09 písm. e), kterým schválilo prodej 
p.p.č. 808/7 o výměře 348 m2 v k.ú. Svoboda nad Úpou 
panu Petru Schönovi, Sluneční stráň 237, Svoboda nad 
Úpou za prodejní cenu 10,-Kč/1m2 s věcným břemenem 
přístupu pro potřeby oprav.

92/18/10 Zastupitelstvo města pověřuje:
a) pořizovatele změny č.2 Územního plánu Města Svo-
body nad Úpou zajištěním zpracování posouzení vlivu na 
životní prostředí (SEA) podle zákona č. 100/2001 Sb., 
o posuzování vlivů na životní prostředí a dále pověřuje 
pořizovatele společně se starostou přípravou návrhu 
změny č.2 Územního plánu Města Svobody nad Úpou,
b) Radu města, aby požádala o prodloužení stavebního 
povolení na projekt Rekonstrukce městského stadionu,
c) pověřuje Radu města zpracováním nabídky do 
výběrového řízení na zjištění zájemce o koupi pozemku 
st.p.č. 197/3 v k.ú. Svoboda nad Úpou do výše limitu 
200.000,-Kč,
d) Radu města, aby zajistila nabídkové rozpočty od 
firem na jednotlivá sportoviště v projektu Rekonstrukce 
městského stadionu.

93/18/10 Zastupitelstvo města odkládá:
a) projednávání prodeje p.p.č 318/5 o výměře 2466 m2 
a p.p.č 318/1 o výměře 4047 m2 vše v k.ú. Svoboda nad 
Úpou z důvodu zajištění skutečného geometrického 
plánu dle návrhu města,
b) projednávání prodeje p.p.č. 142/3 o výměře 48 m2 
v k.ú. Svoboda nad Úpou z důvodu prověření situace v 
dané lokalitě. Hlasování o usnesení: 
pro:13 proti: 0 zdržel se: 0

Diskuse
•	  Pan Hedvičák navrhl, zda by nebylo možné nechat spravit 

stávající rychlostní měřiče.
•	  Dále pan Hedvičák vznesl dotaz, proč nebyl kamerový systém 

na autobusovém nádraží zahrnut v projektu již od počátku.
•	  Dále pan Hedvičák vznesl dotaz na stav veřejného osvětlení 

na mostě na hlavní silnici směrem na Pec pod Sněžkou.

•	  Pan Čermák se zeptal na stav místní komunikace Luční za 
bývalou zvláštní školou, předložil zastupitelům fotografie se 
stavem komunikace v době, kdy komunikace byla pokryta sou-
vislou vrstvou ledu.

Starosta odpovídal postupně na všechny dotazy.

Rozpočtové opatření č. 1/2010

                                                VÝDAJE (Dal)
položk  rozp. skladba                       název                          částka
3)            6171/5137           Letecké snímky                      50.000
4)            2212/5171      Oprava mostu u střediska          376.000
               3419/5011                                                         107.000
6)            3419/5031 Správce stadionu – mzdové prostředky           26.000
               3419/5032                                                           10.000
                                     Autobusové nádraží – vyčleněno
                2221/6121      v rozpočtu na rok 2010 na vícepráce,  -1.030.000
                                      téměř vše bylo uhrazeno v roce 2009,
                                                úspora na této položce
                                           CELKEM – VÝDAJE                -461.000
                                                      FINANCOVÁNÍ (MD)                 
                   pol. 8115          čerpání rezervních fondů 
                                                                 - snížení                              -461.000
                                             CELKEM – FINANCOVÁNÍ          -461.000
Hospodaření příspěvkové organizace DPS
Byla schválena žádost o převedení již schváleného provozního 
příspěvku do výše přiznané dotace od MPSV ve výši 950.000,-Kč 
do rezervního fondu na financování nutné investice – rekonstrukce 
střechy na budově DPS.

Mažoretky mají zlato a bronz…
Přišlo jaro a s ním i naše závodní sezóna 2010.
11.4.2010 jsme odjely na závody do Dvora Králové. Naše 
nejmenší Berušky si svým vystoupením získaly nejen diváky, 
ale také porotu a přivezly si diplom za 1 místo.
18.4.2010 jsme se zúčastnily závodů ,,O Rychnovský pohárek 
,, kde  naše Světlušky vybojovaly bronz. Rebelky skončily na 
8 místě.
Rády bychom touto cestou poděkovaly našemu stálému 
sponzorovi panu Konečnému ze spol. Dehtochema, který 
nás na závody do Dvora Králové přijel osobně podpořit. Ve-
lice si toho vážíme a za jeho podporu mnohokrát děkujeme!
Děkujeme samozřejmě také městu Svoboda nad Úpou, díky 
jehož finanční podpoře se závodů můžeme zúčastňovat.
Alena Kážová
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